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Beretning 2016 
Foreningens medlemstal er 148 hvoraf de 9 er fastboende. 
Der er i 2015 afholdt konstituerende bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen d. 

23. maj, samt et møde d. 27. juni, d. 16. oktober og d. 12. marts. 
 

I løbet af året er det gået godt med salg af sommerhuse. 
Til det sidste grundejerforeningsmøde fik vi tilbudt Fibernet. Tilmeldingen var stor, 
Ca. 85 sommerhuse blev tilmeldt. 

I forbindelse med nedgravning af Fibernettet blev vejene medtaget, vi har derfor lagt 
nyt grus. 

 
Til vores rørlagte grøfter er der tilkoblet to sandfangsbrønde, de er blevet tømt for 
sand. Det har været en rimelig dyr affære da sandet skal deponeres. 

 
Kronvildtvej er skyld i at vores kloakker bliver overfyldte og vi har derfor haft kontakt 

til Jammerbugt forsyning. De har lovet at hæve alle skilbrøndene på Kronvildtvej. De 
har også lovet at lave et overløb til den store grøft på Dådyrvej, så nr. 17 ikke bliver 
oversvømmet af kloakvand fra de andre huse. 

Vi har haft kontakt til Skovdistrikt Vendsyssel for at få dem til at rense deres grøfter 
og det har de lovet at få ordnet. 

 
Vi har nu fået etableret hjemmesiden: grundejer-krogen.dk. Der vil man kunne læse 
referater, nye tiltag osv. 

 
Der har været stor interesse mht. flisordningen. 

 
Det har været et stille og roligt år, ingen indbrud og kun to sprængte postkasser. 
 

Vi har haft kontakt til Morten Thiel Nielsen fra Teknik og Anlæg på Kommunen for at 
høre om vi må have skiltene med ridning forbudt til at hænge på deres standere og 

det må vi ikke så de skal tages ned. 
 
Tak til bestyrelsen for godt samarbejde. 

 
På Bestyrelsens vegne 

Claus Ljungkvist Larsen 


